



2015/16 YMCA Exchanges **Advisory Committee**

We are actively searching for youth who are dynamic, engaged and interested in sharing their views and opinions in order to help improve the experience for future participants.

The YMCA Exchanges Advisory Committee (YEAC) will provide support to the YMCA Exchanges Canada Programs to ensure that the programs are meeting participants' needs. The YEAC will provide a forum for past participants to provide input about program-related issues including but not limited to promotion, program/best practices, research and evaluation processes. The committee will meet in August 2015 and possibly a second time in 2016. Otherwise, the committee will work by email, telephone, etc.

The committee will consist of 15 youth, 15-18 years of age, who have recently (or are presently) participated in a YMCA exchange. Terms are for 1 year, renewable to a maximum of two years.

New committee members will be selected by YMCA program staff alongside current committee members and be considerate of the need for linguistic, gender-based, ability and ethno-cultural diversity.

Candidates are asked to submit a letter of intent or short video application and will be selected based on group composition criteria and ability to commit to meetings and calls. All candidates submitting an application will be asked to participate in a phone call with a YMCA staff member and a current committee member to ensure that they are given an opportunity to further discuss their candidacy.

For participants of the Summer Work Student Exchange Program
Application deadline: July 17th
Please submit to ken.zolotar@ymcagta.org

For participants from YMCA Youth Exchanges Canada
Application deadline: June 26th
Please submit to elisabeth.morgan@ymcagta.org



Please provide the following information so that one of our team members may contact you about your potential participation in the committee.

First name _____ Last name _____

Date of birth (eg. Jan. 14, 1998) _____

Age _____ Male _____ Female _____

Mailing address _____

City _____ Province _____

Postal Code _____

Home phone: _____ Cell phone: _____

Email: _____

Parent or legal guardian

First Name _____ Last Name _____

Phone Work _____ or Cell _____

YMCA Youth Exchanges is committed to protecting personal information by following responsible information handling practices. We collect and use information you volunteer when you access or register for a YMCA program in order to meet your service needs, to ensure the safety of participants, for statistical and research purposes, to inform you about the YMCA program in which you are registered, and to satisfy government and regulatory requirements. You may also hear from us periodically about other YMCA programs and services and opportunities that may interest or benefit you. For more information on our commitment to privacy, please visit www.ymcagta.org.

Please use the following questions as a guide for your letter of intent or video application:

1. Tell us a little bit about your exchange experience and why you would like to join this committee.
2. Tell us about what you have to offer the committee in terms of skills and experiences.
3. What are you passionate about?



References

1. Name of reference _____

Relationship _____

Phone: home _____ work _____

Email: _____

2. Name of reference _____

Relationship _____

Phone: home _____ work _____

Email: _____

3. Name of reference _____

Relationship _____

Phone: home _____ work _____

Email: _____



Comité consultatif d'Échange du YMCA 2015/2016

Nous sommes à la recherche des jeunes dynamiques, engagés et intéressés à partager leur point de vue ainsi que leur opinion afin de nous aider à améliorer cette expérience pour les participants futurs.

Le comité consultatif (CCEY) fournira un appui aux programmes d'échange Canada du YMCA pour assurer que les programmes répondent aux besoins des participants. Le CCEY fournira un forum aux participants afin qu'ils puissent fournir leur avis sur des problèmes liés aux programmes touchant entre autres à la promotion, aux pratiques exemplaires du programme, à la recherche, ainsi qu'aux processus d'évaluation. Le comité se rencontrera au mois d'août 2015 et possiblement une seconde fois en 2016. Entre temps, le comité travaillera par courriel, téléphone, etc.

Le comité consiste de 15 jeunes, âgés de 15 à 18 ans, qui ont récemment participé ou qui participent présentement aux programmes d'échange du YMCA. Les termes sont d'une durée d'un an, renouvelable jusqu'à un maximum de deux ans.

Le comité sera sélectionné par les employés au programme du YMCA et avec les membres du conseil actuel et prendront en considération les besoins linguistiques, des sexes, des habiletés, ainsi que de la diversité ethnoculturelle.

Les candidats sont invités à soumettre une lettre d'intérêt ou une courte vidéo. Ils seront sélectionnés selon les critères de base définissant la composition du groupe, ainsi que sur leurs habiletés à s'engager aux réunions et aux appels téléphoniques. Tous les candidats ayant soumis une demande de candidature devront participer à un appel téléphonique avec un employé du YMCA et un membre du conseil actuel, et ce, afin d'assurer qu'ils aient la chance de discuter de leur application plus en profondeur.

**Pour les participants du Programme Emplois d'été Échanges étudiants
Date limite d'inscription: 17 juillet
Soumettez votre demande à ken.zolotar@ymcagta.org**

**Pour les participants du Programme Échanges Jeunesse Canada
Date limite d'inscription: 26 juin
Soumettez votre demande à elisabeth.morgan@ymcagta.org**



Veuillez fournir l'information suivante pour qu'une personne de notre équipe puisse vous contacter à propos de votre participation potentielle au comité.

Prénom _____ Nom de famille _____

Date de naissance (ex. le 14 janvier 1996) _____

Âge _____ H _____ F _____

Adresse postale _____

Ville _____ Province _____

Code postal _____

Téléphone à la maison: _____ Téléphone mobile: _____

Courriel : _____

Parent ou tuteur légal

Prénom _____ Nom de famille _____

Téléphone au travail: (_____) _____ Téléphone mobile: (_____) _____

Les Échanges jeunesse du YMCA s'engagent à protéger l'information personnelle en respectant des pratiques responsables de la gestion de l'information. Nous amassons et utilisons l'information que vous fournissez lorsque vous accédez ou appliquez à un programme du YMCA afin de répondre à vos besoins en service, pour assurer la sécurité des participants, ainsi que pour répondre aux exigences du gouvernement et de la loi. Nous pourrions aussi vous contacter périodiquement à propos de d'autres programmes du YMCA, services et opportunités qui pourraient vous intéresser ou vous bénéficier. Pour plus d'information sur notre engagement à la vie privée, veuillez visiter www.ymcagta.org.

S'il vous plaît utilisez les questions suivantes comme guide pour votre lettre d'intérêt ou de l'application vidéo:

1. Parlez-nous un peu de votre expérience d'échange et pourquoi vous désirez vous joindre à ce conseil.
2. Dites-nous ce que vous avez à offrir le conseil en termes de compétences et d'expériences.
3. Qu'est-ce qui vous passionne?



Références

1. Nom de la personne identifiée comme référence _____

Lien _____

Numéro de téléphone : (dom.) _____ (tr.) _____

Courriel : _____

2. Nom de la personne identifiée comme référence _____

Lien _____

Numéro de téléphone : (dom.) _____ (tr.) _____

Courriel : _____

3. Nom de la personne identifiée comme référence _____

Lien _____

Numéro de téléphone : (dom.) _____ (tr.) _____

Courriel : _____